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De munten van een en twee eurocent zullen niet opnieuw worden ingevoerd binnen de Nederlandse retail. Dat
zegt minister van Financiën Jeroen Dijsselbloem, als reactie op een bericht van Detailhandel Nederland.

Volgens de brancheorganisatie bespreekt Brussel momenteel wetsvoorstellen die winkeliers zouden verbieden
om bedragen af te ronden op vijf eurocent. De minister noemt de huidige Nederlandse situatie, waarin
bedragen worden afgerond op vijf cent, echter ‘goed zo’.

Ook benadrukt het ministerie dat Europese lidstaten de regels over centen zelf mogen interpreteren en dat er
in Brussel nog geen voorstel ligt dat Nederland ergens toe verplicht. “Er wordt alleen over gesproken.”

Vorige week riep D66 in de Europese Commissie op om de eurocenten in de gehele eurozone af te schaffen.
Volgens Tweede Kamerlid Kees Verhoeven kosten de een en twee eurocenten nu vooral veel geld en leveren
ze voor winkeliers ‘alleen maar gedoe’ op.
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